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Tirsdag 9. april 2024 kl. 18.00-21.00 

 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 

 

Forældrevalgte: Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Heino Ydegaard, Helene Hastrup, 

Thomas Bang, Lars Kalstrup Kristiansen og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Emil Kjærholm Jørgensen & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Oliver & William 

 

Ledelse: Anne Illeborg, Jørgen Agger  
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Jørgen Agger 

 

 
Punkter 
 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 

Afbud. Tommy Larsen, Bo Nørregaard Jensen, Emil Kjærholm Jør-

gensen, Heino Ydegaard, Oliver & William 
 

Dagsorden godkendt 

 

 

 
2. 
 

 
Nyt fra skoleledelsen 

 
20 min 
AI 
 

 
Undervisningsministeriet har fokus på skærmbrug. Ledelsen er 
begyndt at kigge ind i det. Senere vil det pædagogiske personale 
blive inddraget. Bestyrelsen vil blive orienteret om arbejdet. 
 
Der er indgået en ny aftale om folkeskolen. Vi ved endnu ikke 
hvornår og hvordan vi kommer til at arbejde med hvilke beslutnin-
ger. Aftalen kan findes på ministeriet hjemmeside.  
 
Den ny udskolingsramme i Norddjurs passer ind i den nye aftale 
om folkeskolen. Den 16. april skal alle udskolingslærere og pæda-
goger i Norddjurs mødes omkring den nye udskolingsramme på 
Søren Kanne Skolen 
 
Den 16. april skal alt pædagogisk personale have afgivet ønsker til 
det kommende skoleår. Herefter er går ledelsen i gang med at 
kigge på at få fagfordelingen til at gå op. 
 
I denne uge afslutter vi arbejdet med skoleplanerne, som beskriver 
personalet arbejdstid for det kommende skoleår. 
 
Vi har haft legepladsgennemgang. Den har været nidkær. Udover 
diverse reparationer vil vores primær fokus bliver mellemtrins lege-
plads og legetårn i SFO. 
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3. 
 

 
Regnskab 1.kvartal 2024 

 
15 min 
JA 
 

 
Status er bekymrende med et forventet resultat på -270.000 kr. pt, 
der skyldes en pensionsforpligtigelse tilbage fra 2020 samt en pris-
stigning på renovation. 
 
I dag har vi fået bekræftet at 30% af el-forbruget afregnes til en 
lavere fast pris end oprindeligt udmeldt. Det vil give en besparelse 
på 80.000 kr. så status er nærmere -190.000 kr.  
 
Ledelsen kigger på handlemuligheder i forhold til at skabe balance 
i regnskabet. 
 
 

 

 
4. 

 
Valg 2024 
 

 
5 min 
MK 
 

 
Status. 1 kandidat har meldt sig, derudover er der en der har vist 
interesse. Helene og Thomas meldte deres genopstilling. 

 

 
5. 
 

 
Overført pulje til brug 

 
10 min 
JA/AI 
 

 
BU-udvalget har på deres møde i marts udbedt sig et forslag til 
fordeling af puljen til brug af overførsler til deres møde i april. Der 
er 2,6 mio. til fordeling. Der er på området i alt overførsler på 25 
mio.  
 
Bestyrelsen har skrevet til udvalgt i forlængelse af regnskab 2023, 
og bedt om at skolen kan få lov til anvende det akkumulerede 
overskud. 
 
Ledelsen blev i sidst uge bedt om at komme med konkret forslag til 
en indstilling til udvalget.  
 
Forslag til det vi var i gang med 2023. 
Legeplads  
Renovering af gulve  
 
Herudover er der forslag til 
Indretning af lokaler til elever med fysiske handicap  
Inventar til ændring af de fysiske læringsrum for at fremme læ-
ringsmiljøet. 
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Endeligt havde ledelsen givet udtryk for at man håbede at få lov til 
at disponere over hele det akkumulerede overskud. 
 
Det afventer nu politisk behandling 
 
 

 
6.  
 
 

 
Vikarforbrug 

 
20 min 
JA 

 
I 2023 brugte skolen 1,7 mio på løsevikarer næsten svarende til 
det afsatte budget og modtagende refusioner mv. 
 
Timelønnen for en vikar såvel lærer som pædagog er lavere end 
den tilsvarende timeløn for en fastansat, når der tages højde for 
pension. 
 
Bestyrelsen fik en gennemgang af, hvordan arbejdet med introduk-
tion af nye vikarer er tilrettelagt på skolen. 
 
Vikardækningen i uge 44 blev gennemgået overordnet. Det gav 
anledning til at drøfte skolens samlede sygefravær. 
 
Bestyrelsen opfordrede ledelsen til ser på, hvad der kan gøres for 
at nedbringe sygefraværet. 
 

 

     
     
 
7.  

 
Undervisningsmidler 

 
5 min 
JA 

 
Undervisningsmidlerne er delt op i to puljer. 

1) Forbrugsfag så som madkundskab og billedkunst, hvor 

man løbende køber noget ind der bliver forbrugt i løbet af 

undervisningen. Der er i år afsat 219.000 kr. 

2) Fælles faglig det kunne også hedde prioriterede midler. 

Der et nedsat materialeudvalg (2 ledere, 1 PLC samt 3 læ-

rere) der laver prioriteringerne. 

Det er delt op i 4 grupper  

Prioritering – her kan fag og faggrupper søge 75.000 kr. 

Online portaler som ikke er centralt betalte 80.000 kr, 

Engangsmaterialer 140.000 kr. 

Suppleringer 40.000 kr. 
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Specialklasser og modtagelsesklasser har deres eget budget sva-
rende til forbrugsfagene, da der ofte er tale om individuelle behov. 
   

 
8. 

 
Udviklingsområder 

 
10 min 
AI 
 

 
I det kommende skoleår er der følgende kommunale indsatsområ-
der som tager udgangspunkt i 17, 4 udvalg: 

• Fysiske læringsrum 

• Kompetenceudvikling af specialpædagogiske kompetencer 

• Læseprojekt indskoling 

• Udskolingsrammen 

 
Lokale indsats har sammenfald med de kommunale indsatser et 
stykke vejen 

• Fysiske læringsrum 

• Didaktisk udvikling af matematik 

• Udskolingsrammen 

• Elev-elev-relation 

• Styrk sammenhæng i børnelivet gennem gode overgange 

• Læsestart BH. KL – 2. klasse 

• Kompetenceudviklingsprojekt om udvikling af et didaktisk 

laboratorium for digital læsning 

 

 
9. 

 
Råderumsarbejde 

 
10 min 
AI 

 
Norddjurs Kommune arbejder med at skabe et økonomisk råderum 
også i 2026 og frem, 
Kommunen har et ønske om befolkningen og institutioner kommer 
med input til rådrumsarbejdet. Det er muligt via kommunens hjem-
meside at afgiver forslag til arbejdet. 
 
Opfordringen er hermed videregivet. 
 

 

     

 
10. 
 

 
Orienteringsmøde 11/4 

 
5 Min 
MK/Alle 

 
Deltagelse: Morten og Helene deltager fra bestyrelsen 
Plan for høringssvar: Mortenog Helene har opgaven 
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11. 
 

 
Auning løbet 2024 

 
10 min 
EKJ 
 

 
 
Bestyrelsen beder Emil give en status 
 

 

 
12.  

 
Nyt fra bestyrelsesformanden  
 

 
5 min 
MKJ 

 
 
Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 14.maj 
 
 

 

 
13. 

 
Nyt fra elevrådet  
 

 
5 min 
Oliver & 
William 
 

 
Punktet udgår 

 

 
14. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne  
 

 
5 min 
BX & EKJ 

 
Fagfordelingen er i gang, det er altid en spænende tid. 
 
Arbejdet med skuespillet til skolefesten i gang. 
 

. 

 
15. 

 
Den gode historie  
 

 
5 min 
HH 
 

 
Skolebestyrelsesvalget for reminder 
 

 

 
16. 

 
Eventuelt 

 
5 min 
Alle 
 

  
 

  
Fremtidige mødedatoer 
15.05.2024 
18.06.2024 

  
Næste møde er tirsdag den 14.05.2024 
 

 

 


